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Abstract (en)
An industrial knitting assembly (1) has an air feed unit (21) to an air duct (18) that discharges to a void between the cambox mantle (12) and the
knitting cylinder (3). Further claimed is a knitting assembly in which the same arrangement is employed feeding air between a ribbed disc and the
cambox to commensurate rib needles or lifting hooks. The knitting assembly is a circular knitting machine in which the needle bed (2) is positioned
around a knitting cylinder (3). The cambox mantle (12) is formed by a circular group of segmented sections (13), each one sealed (29) against the
next. A motor powers a blower fan delivering air via a hose (36).

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Strickmaschine (1) weist eine Luftfördereinrichtung (21) auf, die dazu dient, Luft in einen Luftführungsraum (18) zu fördern,
der zwischen dem Strickschlossmantel (12) und dem Strickzylinder (3) ausgebildet ist. Durch diesen Luftführungsraum wird reinigende Luft den
Strickwerkzeugen (5) unmittelbar zugeführt, ohne dass dadurch eine äußere Einhausung des Strickschlossmantels erforderlich wäre. Auf gleiche
Weise kann die Luft zwischen einer Rippscheibe und dem hier zugeordnetem Schlossmantel zu entsprechenden Rippnadeln oder Platinen geführt
werden.
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